
  
ΠΑ.ΣΟ.Κ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ THΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ,ΚΑ Λ.ΜΕΝΔΩΝΗ 

ΘΕΜΑ: «Ουσιαστική παράταση και διαβούλευση για απλούστευση και εξορθολογισμό των όρων και των 

προϋποθέσεων για ένταξη  των αθλητικών σωματείων στο ηλεκτρονικό μητρώο». 

 

Έξι χρόνια μετά τις νομοθετικές προβλέψεις της δημιουργίας του μητρώου φορέων Γενικής Γραμματείας 

Αθλητισμού τόσο με τον νόμο 4373/16 του ΣΥΡΙΖΑ όσο και με τον νόμο 4714/20 της Ν.Δ έχει αποτύχει 

παταγωδώς, αφού παρά τις τροποποιήσεις, μικρός αριθμός Αθλητικών σωματείων έχει ενταχθεί σε αυτό. 

Συγκεκριμένα από τα 82 ποδοσφαιρικά σωματεία του Ν.Ηρακλείου, το 2021 εντάχθηκαν 26 και μάλιστα αυτά 

που είχαν σχέση με ισχυρή και οργανωμένη ομάδα(ΟΦΗ, Εργοτέλης, ΠΟΑ, κλπ), ενώ φέτος και μέχρι 18 

Ιουλίου, εξαιτίας των γραφειοκρατικών προϋποθέσεων και της ετησίας επικαιροποιήσης,  έχουν ενταχθεί μόλις 

9. 

Ενδεικτικό πρόβλημα της μη ένταξης των περισσότερων σωματείων αποτελεί και η απόρριψη των προπονητών 

του μητρώου της ΕΠΟ και αποφοίτων ΤΕΦΑΑ, αν δεν είναι εγγεγραμμένοι- ακόμη και αν πρόκειται- για 

μικρές ομάδες όπου επιτελούν εθελοντικό έργο. 

Επειδή με την τελευταία νομοθετική παρέμβαση του Υπουργείου, το θέμα δεν λύθηκε, απλώς μετατέθηκε μέχρι 

31 Ιουλίου  

Επειδή από 1/08/22 θα  ισχύει και  η απαγόρευση παραχώρησης από τους Δήμους  των αθλητικών 

εγκαταστάσεων στα τοπικά σωματεία Αθλητισμού, γεγονός που οδηγεί τους νέους σε απογοήτευση και 

γκρίζους ατραπούς  

Επειδή η Ένωση ποδοσφαιρικών σωματείων Ηρακλείου έχει δηλώσει ότι δεν θα προχωρήσει σε διοργάνωσή 

πρωταθλήματος με 9 ομάδες στο μητρώο 

Επειδή το Ερασιτεχνικό Ποδόσφαιρο συντελεί ουσιαστικά στην ανάπτυξη των τοπικών κοινωνιών με ένταξη 

των νέων που ωφελεί τόσο τη νέα γενιά  όσο και την κοινωνία στο σύνολο της 

Επειδή τόσο αποκλεισμός και η απαγόρευση συμμετοχής των ερασιτεχνικών σωματείων που δεν έχουν 

εγγραφεί στο Ηλεκτρονικό Μητρώο Αθλητικών Σωματείων της ΓΓΑ από τα νέα πρωταθλήματα όσο και η 

απαγόρευση χρήσης των δημοτικών εγκαταστάσεων για αυτά τα σωματεία, οδηγούν σε μαρασμό το 

ερασιτεχνικό ποδόσφαιρο και σε αδυναμία πραγματοποίησης των τοπικών πρωταθλημάτων . 

Επειδή ζητάτε τα ίδια δικαιολογητικά για μια μικρή ομάδα και για μια ΠΑΕ 

 Ερωτάσθε κα Υπουργέ: 

 

-Προτίθεστε να δώσετε ουσιαστική παράταση, προκειμένου να λάβει χώρα η απαιτούμενη διαβούλευση που θα 

οδηγήσει στην απλούστευση και στον εξορθολογισμό των όρων και των προϋποθέσεων για ένταξη  των 

σωματείων στο ηλεκτρονικό μητρώο αλλά και στη  διαβάθμιση των απαιτούμενων δικαιολογητικών  ανάλογα 

με την κατηγορία; 

-Προτίθεστε να αποσυνδέσετε την ένταξη στο ηλεκτρονικό μητρώο με την πρόσβαση των αθλητικών 

σωματείων  και μικρών ομάδων στις αθλητικές εγκαταστάσεις των Δήμων; 

 

                                                                          Ο ερωτών Βουλευτής 

           

           

     Βασίλης Κεγκέρογλου 
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